
POSTPENSJONISTENE I TELEMARK 

Referat fra medlemsmøte 23.05.2022 Fellesforbundets lokaler  

Til stede: Det var 36 medlemmer til stede på møte 
 

 

Saksliste for medlemsmøte 
1.  Diverse orienteringer 
2. Aktuelle saker v/nestleder Jan Bekkevold og Else M. Myhre Postens nsjonistforbund 
3. Eventuelt 
 
 
 

 
  Frank åpner møtet og ønsker velkommen 
 
Vedtak:  Leder tar orienteringer under punkt 2 og gir ordet til Jan Bekkevold  
 
Sak 1/22    Aktuelle saker v/nestleder Jan Bekkevold   

Jan orienterte om »hvem er vi», hvem Pensjonistforbundet samarbeider med og 
hvilke saker det jobbes med. Det er også en utfordring å få med medlemmer til å 
engasjere seg i styrer rundt om i lokalavdelingene, dette resulterer i at noen avdelinger 
blir lagt ned 
Postpensjonistene kan ta idrettsmerke, link til dette ligger inne på Postpensjonistene.no 
Der er også en link til Sykkelturen 2022 som går fra Nordkapp, her kan man delta i 
etapper som passer utfra hvor en bor 
Else orienterte om digital opplæring for pensjonister og ga tips om hva en bør tenke på 
før en starter kurs 
 

Vedtak: Styret sender ut informasjon til medlemmene   
   
Sak 3/22  Diverse orienteringer 

John Erik var overrasket over at kun 3 hadde meldt seg til dagsturen i juni. Her var det 
noen misforståelser som ble oppklart og det var god interesse for å melde seg på turen 
Når det gjelder turen til Berlin i September har John Erik fått den ned fra kr 11300 til 
kr 9300, i tillegg blir hvert medlem sponset med kr 1000 
Yngvar Green ville at det ble hentet inn anbud fra flere aktører på fremtidige reiser 
Frank orienterer om at det skal være en markering 07. juni foran Stortinget i 
forbindelse med Trygdeoppgjøret 
Leder oppfordret medlemmer om å gi et vink til yrkes aktive som går av om å melde seg 
inn i Postpensjonistene 
Einar orienterte om at styret jobber godt etter den vedtatte arbeidsplan 
Det kom spørsmål om ukedag for medlemsmøter fremover  
Til orientering kom det inn kr 3190 på loddsalget 
Det var kr 1980 i kontanter og kr 1210 som kom inn på Vips 
 

Vedtak: Innspillet fra Yngvar tas til etterretning og tas opp på neste styremøte 



Styret sender ut mail der medlemmer kan gi tilbakemelding om de ønsker å bli med på 
markeringen 07. juni 
Medlemsmøter blir fortsatt holdt på torsdager, dette møtet var et unntak 
 

 
Sak 3/22 Eventuelt 
   
  Ingen saker 
 
 
 

Liv Hamdani 
sekretær 
 


